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Írásbeli kérdé s

Dr. Szili Katalin
az Országgy ű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„A Hunnia, az Objektív és a Budapest Filmstúdiók eladására hirdetett pályázat” címme l

a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller Istvánhoz, az Oktatási és
Kulturális Minisztérium miniszteréhez . A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr !

Önök kiírták a három stúdió eladására vonatkozó pályázatot, majd visszavonták a szakm a

tiltakozásának hatására .

Kérdezem a Miniszter urat :

Miért vonták vissza a pályázatot?
Azért vonták vissza, mert a pályázati kiírásban foglaltak nem voltak igazak?
Ki szorgalmazta a pályázat kiírását?
Ki döntött a pályázat visszavonásáról?

Tisztelettel várom válaszait .

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetsé g

Budapest, 2008 . december 18 .


	page 1

